
 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde d. 27. maj 2024 på Fussingsvej 
Deltagere: 

• Fmd. Marianne Blomstrøm (Afd. Fussingsvej) 
• Næstfmd. Carina Lindberg Nielsen (Afd. Fussingsvej)  
• Mette Teglhus (Afd. Lindvigsvej/Fussingsvej) 
• Julie Bæk Krog (Spec. Afd.) 
• Anne Poulsen (Afd. Kildegade) 
• Eva Olsen (afd. Fussingsvej) 
• Dularma (Elev fra Fussingsvej) 
• Kalle Stærk Gøgh (Elev fra Lindvigsvej) 
• Vakant (Elev fra Kildegade) 
• Betina Vium Andersson (Medarbejder) 
• Cathe Agerbo Brunsgaard Wulff (Medarbejder) 
• Heidi Oksfeldt Bjerrehus (Medarbejder) 
• Katja Andersen (Ledelse)  
• Vibeke Frisk (Ledelse) referent 

Afbud:  
Fmd. Marianne Blomstrøm 
Mette Teglhus (Afd. Lindvigsvej/Fussingsvej) 
Kalle Stærk Gøgh (Elev fra Lindvigsvej) 
Dularma (Elev fra Fussingsvej) 
 
Fraværende uden afbud:  
 
Punkt 1 Velkomst og dagsorden kl. 17.00-17.05 

a) Velkomst v. Næstfmd. Carina Lindberg  
 
Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen godkender dagsordenen. 

 

Punkt 2 Nyt fra elevrådet kl. 17.05-17.20 v/ Elevrådsrepræsentanter  

a) Elevrådets arbejde og fokuspunkter 
 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  



 

  Side 2 

Punktet udgår, da ingen elever var til stede. 
 
Punkt 3 Høring vedr. forslag om at nedlægge kørsel til SFO på 
specialområdet i ferieperioder kl. 17.20 – 17.50 v. Næstfmd. Carina 
Lindberg 

Bilag udsendt 3. maj 2024  
a) Svaret udfærdiges på mødet 

Skolebestyrelsen ved Horsens Byskole bakker ikke op omkring forslaget om 
at specialkørsel i alle ferier nedlægges. For at imødekomme 
effektiviseringen foreslår skolebestyrelsen, at man nedlægger kørslen til 
SFO på specialområdet i de kommunale ferieuger, men ikke i de resterende 
ferier, da det vil være en klar forringelse af et tilbud til elever og deres 
familier, som i forvejen har det svært og er udsat.  

  

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

 

Punkt 4 Hverdags glimt fra Special kl. 17.50-18.10 v. afdelingsleder 
Vibeke Frisk 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  
Vibeke viste glimt fra hverdagen og fortalte om hvad der er fokus på både 
nu og efter sommerferien. SB drøftede også målgruppen af elever, som i 
nogle tilfælde er lidt bredere end for 5 år siden. 
 
Pause kl. 18.10 -18.40 

 
Punkt 5 Orientering fra ledelsen og bestyrelsen kl. 18.40-19.00 (delvist 
lukket punkt) v. Næstfmd. Carina Lindberg og skoleleder Katja 
Andersen 

• Status på afdelingslederstilling 
Der har været 3 kandidater til samtale, og alle 3 er gået videre til runde to i 
denne uge. Håbet er at finde en afdelingsleder.  

• Status på stillingsopslag 



 

  Side 3 

Der begynder at komme rigtig gode kandidater ind. Vi afholder samtalerne i 
næste uge. 

• Fagfordeling 
Der er skemalægning i denne uge, og det forventes, at vi når i mål 

• Kommende børnehaveklasse  
Tallene for indskrevne elever har ændret sig. Flere elever har fået plads i 
andre distrikter, og det har betydning for antallet i klasserne. 

• Translokation 
Finder sted torsdag den 27. juni kl. 16.30-18.30 

• Andet 
Udkast til den digitale årsberetning udleveres, så alle skal sige noget. Det er 
rigtig godt arbejde af formand of næstformand. Der meldes tilbage inden for 
en uge med hvem, der siger hvad.  
 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  
 

Punkt 7 Drøftelse af principper kl. 19.00 – 19.30 v. Næstfmd. Carina 
Lindberg og skoleleder Katja Andersen 

a) Principper for brug alkohol (medsendt som bilag) 
Princip for alkohol fungerer rigtig godt, og er hermed vedtaget uden 
ændringer. 

b) Ordens & værdiregelsættet (medsendt som bilag) 
Fokus på at få det udbredt til alle elever og forældre fx ved indskrivning eller 
forældremøder. Ændring ved at sidste punkt under fællesskaber laves som 
selvstændigt punkt som afslutning. Punktet om medarbejderne flyttes op i 
indledningen. Med disse rettelser er princippet vedtaget. 
 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 
 
Evt. kl. 19.30-19.35 
 

Henvendelser kl. 19.55-? 
Elevrepræsentanterne deltager ikke under dette punkt.  



 

  Side 4 

 

Næste ordinære møde  

D. 17. juni kl. 17.00 Fussingsvej   
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